
Protokoll för föräldrarådsmöte Gemla Skola 2022-11-30 18.30, Möte 2. 

Plats: Matsalen 

Närvarande: Representanter för samtliga klasser utom 1B deltog, Mia från skolan, Emmy från 
Skola/Fritids samt Magnus E som sammankallande. 

1) Mötet öppnades  
Mötet öppnades av Magnus som hälsade alla välkomna. 
 

2) Val av sekreterare,  
Föräldrarådet valde Micke till att föra noteringar som via Magnus skickas ut till föräldrar och 
läggs på hemsidan. 
 
 

3) Föregående protokoll.  
Magnus läste upp föregående mötesprotokoll och det konstaterades följande: 
- Magnus har bjudit in chef för måltidsorganisationen till vårt möte, hon hade inte 

möjlighet att delta till dagens möte men Magnus planerar att bjuda in henne till 
nästkommande möte. 

- Duschar. Kontakt har tagits med Vidingehem avseende avloppet och beskedet är att 
Vidingehem inte städar avloppet per automatik utan detta måste beställas specifikt. 
Beställning avseende kontroll av avlopp är gjord, huruvida detta är utfört är oklart. Ingen 
återkoppling har nått Magnus. Ny kontakt tas för att se om det är utfört. 

- Förslag kring lämning på fritids under morgonen på baksidan. Detta är ej gjort pga att det 
medför behov av resurs. Efter nytt förslag under punkt övrigt tydliggjordes detta behov 
och lösningen blir att de som lämnar barn till fritids från ca. 7.45 och framåt gör det till 
personal som befinner sig runt rutschkanan på skolgården. Föräldrar som upplever stora 
problem att lämna på grund av ledset barn uppmanas att ta kontakt med aktuell lärare.  

- En annan punkt från förgående möte var att enkelt se vilken personal som har 
”utcheckning” vid hämtning på fritids. Lösningen blir att den personal som har hand om 
utcheckning bär rosa västar. 
 

4) Läget på skolan 
Magnus informerar om att läget är bra, men att det börjar märkas att det närmar sig slutet 
av terminen och vi är alla lite trötta. Sjukfrånvaro ökar bland såväl elever som lärare och 
skolan försöker lösa de behov som uppstår efter bästa sätt. Ibland kan det bli lite annorlunda 
lektioner om skolan med kort varsel inte hittar en ersättare i vissa ämnen. Nu ser vi fram 
emot julen med lite tid för återhämtning. 

 

5) Personalläget på skolan 
Skolan har några nya medarbetare som är: 
- Maria Tengroth, Speciallärare och startar efter nyår.  
- Josef Strange Jansson, musiklärare och startar efter nyår. 
- Kerstin Sivertsson, elevresurs. 
- Hanna Kannerby, pooltjänst 

Skolan och vi föräldrar genom föräldrarådet hälsar samtliga varmt välkomna och hoppas att 
ni kommer trivas på Gemla Skola.   



6) Skolval 
Under perioden 1/12 – 15/12 är det skolval. Detta berör de som ska börja förskola och de 
elever som ska lämna Gemla och börja i åk 7. Information kring detta har redan skickats ut till 
berörda vårdnadshavare från Växjö Kommun. 
 

7) Behov av Fritids på lov 
 
Skolan och fritids skickar ut förfrågan om behov av fritids i god tid före varje lov. Tyvärr 
händer det väldigt ofta att vårdnadshavare anmäler att barnen ska vara på fritids under lovet 
för att sedan med kort varsel ändra schema och barnen är lediga. Problemet som uppstår är 
att skolan måste beställa mat till barnen 3 veckor innan lovet. När sedan så många som 50-
60% av barnen inte är på fritids blir det väldigt mycket mat som får kastas. Magnus ber alla 
vårdnadshavare att försöka planera loven och framförallt barnens behov av fritids bättre. 
Svara på mail från fritids. Anmäl bara fritids när ni behöver och försök att meddela skolan så 
snart det blir förändringar. Skolan kan göra så mycket roligare saker för de pengarna som nu 
kastas.  
Just nu är det jullovet som skolan planerar för fullt för. Har alla vårdnadshavare svarat på 
fritids fråga om behov av plats?  
 

8) Rastfaddrar 
Nu har skolan över 20 rastfaddrar igång att träffa våra barn på deras raster efter ett rullande 
schema. Detta är fantastiskt roligt. Rastfaddrarna gör en viktig insats att vara bland våra barn 
under förmiddagsrasten och lunchrasten. Utbytet som våra barn får att möta dem är väldigt 
nyttigt och givande. 

 
9) Frågor från föräldrar 

- Finns det möjlighet att de barn som under pandemin missade resa till forntidsbyn att nu 
kunna göra denna resa? Mia berättar att det är mycket svårt att hitta lediga tider till 
Ekhagen som ligger i Falköping. Det skulle annars kunna vara ett alternativ att åka till 
Eketorp på Öland. Skolan ska se över möjligheten att genomföra en resa för de elever 
som missade resan under pandemin. Det avser i första hand elever i åk 5 eftersom åk 6 
brukar åka på klassresa själva. Magnus och Mia kollar möjligheter kring det och 
återkommer längre fram.  

10) Nästa möte.  
Nästa möte bokades inte in nu utan datum skickas ut till föräldrarådsrepresentanterna. 

11) Mötet avslutades. 
Magnus tackade för en bra dialog och ett visat stort intresse samt avslutade mötet 

/ Vid pennan och tangentbordet Micke Hjelm 

 


